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Magnetogram ni lektoriran! 

 
 

MAGNETOGRAM 
 

NOVINARSKE KONFERENCE  
PREDSEDNIKA VLADE REPUBLIKE SLOVENIJE JANEZA JANŠE  

Ljubljana, 30. avgust 2007 
 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep pozdrav vsem skupaj. Ob tej priložnosti vas želim obvestiti o 
potekajo�i delni rekonstrukciji vlade. Danes sem prejel odstopne izjave ministra za zdravje mag. Andreja 
Bru�ana, ministra za promet mag. Janeza Boži�a in ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo dr. Jureta 
Zupana. Odstope vseh treh sem sprejel in jih v skladu z ustavo in poslovnikom poslal v vednost predsedniku 
državnega zbora dr. Cukjatiju.  
 
V vseh treh resorjih so bili v tem mandatu doseženi pomembni vsebinski premiki. Tudi sam osebno delo 
nobenega od treh kolegov v tem mandatu ne ocenjujem kot slabo. Mislim, da tudi objektivno ni mogo�e 
zanemariti številnih dosežkov, ki so bili narejeni v tem mandatu v vseh treh resorjih. Kljub temu sem se odlo�il, 
da bom vse tri odstope sprejel. Po pogovoru z vsakim posebej smo namre� ocenili, da se lahko na ta na�in 
izognemo pove�evanju neproduktivnih napetosti, ki onemogo�ajo nadaljevanje resnega in poglobljenega dela 
pri reševanju pri najpomembnejših družbenih podsistemih, kot zagotovo so zdravje, promet oziroma državna 
infrastruktura in visoko šolstvo.  
 
Tudi vlada kot celota v �asu intenzivnih priprav na zaklju�ek reform in na predsedovanje Evropski uniji nima 
�asa za brezplodne prepire na osebni ravni z opozicijo. Ministri Andrej Bru�an, Janez Boži� in Jure Zupan so s 
tem svojim dejanjem pokazali visoko stopnjo osebne in tudi politi�ne korektnosti. S tem so tudi omogo�ili, da do 
delne rekonstrukcije vlade pride v najkrajšem možnem �asu. Izkoriš�am tudi to javno priložnost, da se jim javno 
zahvalim za mnoge dobro izpeljane projekte v tem mandatu in seveda tudi za neumorno in naporno delo, ki so 
ga opravili na svojih funkcijah.  
 
Predsednike koalicijskih strank sem v skladu s situacijo že zaprosil, da glede na koalicijsko naravo vlade po 
svojih mo�eh prispevajo k temu, da bom nove kandidate oziroma kandidatke �imprej predlagal v dokon�no 
imenovanje oziroma potrditev državnemu zboru. Sam ocenjujem, da je lahko potekajo�a delna rekonstrukcija 
vlade ob spoštovanju vseh poslovniških rokov zaklju�ena v naslednjih desetih dneh. So kakšna kratka 
vprašanja?  
 
ALENKA MAROVT (POP TV): Mene zanima, gospod predsednik, ali ste vi odstope priporo�ili ministrom ali so 
se vendarle sami odlo�ili, da podajo odstopno izjavo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Vsi ministri so sami napisali odstopno izjavo, vendar pa smo prej 
opravili pogovore in v teh pogovorih prišli do zaklju�kov, ki sem jih prej povedal. 
 
ALENKA MAROVT (POP TV): Morda samo še eno kratko podvprašanje: ste namerno v vsaki koalicijski stranki 
zamenjali enega ministra, da ne bi prišlo do razdora koalicije – razen DESUS? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ta faktor pri tem ni igral pomembne vloge. 
 
VLADIMIR VODUŠEK (TV SLOVENIJA): Ali držijo tudi informacije o zamenjavi direktorja SOVA, gospoda 
Šinkovca in kakšni so razlogi za njegovo zamenjavo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ta informacija drži. Vlada je danes v zvezi s tem sprejela dve kadrovski 
odlo�itvi. Dosedanjega direktorja SOVA, gospoda Šinkovca je razrešila s te funkcije - in to sporazumno - in ga 
potem imenovala za državnega sekretarja v Kabinetu predsednika vlade, ki pa bo svojo funkcijo opravljal v 
Ministrstvu za zunanje zadeve v smislu okrepitve kadrovske ekipe v tem ministrstvu v �asu priprav in samega 
predsedovanje Evropski uniji. Gre za podobno potezo, za kakršno smo se odlo�ili v �asu priprav na dav�no 
reformo v Ministrstvu za finance. Na mesto direktorja Slovenske obveš�evalno-varnostne agencije pa je s 14. 
septembrom vlada imenovala gospoda Andreja Rupnika, ki je doslej opravljal odgovorna dela in naloge v 
Ministrstvu za notranje zadeve. 
 
VLADIMIR VODUŠEK (TV SLOVENIJA): Gospod premier, �e lahko še samo: imate mogo�e že kakšne 
kadrovske rešitve za te tri ministre. Govori se že o nekaterih opcijah, nekaterih imenih, ki bi lahko zamenjali: 
gospod Peter Verli� – promet, Romana Cizelj – znanost, pa Gregor Pivec - zdravje. Ali to drži mogo�e? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Zdaj, ko bodo imena usklajena v vsakršnem smislu, jih bom tudi 
predlagal - do takrat pa naštevanje imen prepuš�am vam. 
 
PETRA BEZJAK (DELO): Ampak, gospod predsednik, vsi ti trije so iz vaše stranke. Kako ste se dogovorili z 
ostalimi predsedniki? Kateri resorji jim ostanejo? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mislim, da ni tako, tako da tega vprašanja ne bi komentiral. 
 
PETRA BEZJAK (DELO): Torej, jim ostanejo isti resorji? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Koalicijska pogodba ne dolo�a resorjev. Vendar pa je nek dogovor 
glede na koalicijsko naravo vlade, da se pred tem, ko jaz kot predsednik vlade oziroma še prej kot mandatar 
predlagam kandidate za ministrska mesta, opravi usklajevanje, posvetovanje in da seveda parlamentarne 
stranke, ki sodelujejo v koaliciji, pri tem usklajevanju izhajajo iz vpliva, ki so jim ga dolo�ili volilci na volitvah. 
 
VLADIMIR VODUŠEK (TV SLOVENIJA): Lahko še samo eno vprašanje: ali pri�akujete, da bo povzro�ilo to pri 
koalicijskih strankah kakšno napetost oziroma ali ste se pred tem že dogovorili že s predsedniki koalicijskih 
strank in ne pri�akujete kakšne krize zaradi tega, da bi katera stranka odstopila iz koalicije? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne, tukaj ne gre za vprašanje, ki bi bilo, kot ste sami rekli, koalicijsko 
ob�utljivo, ker gre za osebne odlo�itve ministrov in v tej zvezi za relacijo minister-predsednik vlade, kjer smo te 
stvari uredili. Koalicijska narava vlade bo prišla do izraza zdaj, ko bo potrebno ta mesta zapolniti. Kaj 
nameravamo storiti sem povedal v uvodu. 
 
ZORAN POTI� (VE�ER): Dejali ste, da ste sprejeli odstop teh treh ministrov, ker izhajate iz ocene po 
pogovoru, da ne želite imeti brezplodnih razprav z opozicijo in družbenimi podsistemi. Torej, to pomeni - si lahko 
razlagamo - da ste nekako podlegli pritiskom in opozicije in družbenih podsistemov pri tej odlo�itvi? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To je vaše tolma�enje. Dejstvo pa je, da se v politiki velikokrat dogajajo 
tudi iracionalne stvari in nastopajo iracionalne situacije. Z nekaj takšnimi primeri smo se v zadnjem �asu sre�ali 
tudi v Sloveniji. Ni mogo�e pristati na tezo, da je nekdo, ki recimo opravlja ministrsko funkcijo kriv za vsako 
prometno nesre�o ali za vsako pokvarjeno operacijsko mizo. Ampak, ko tako prepri�anje prevlada, potem 
nekdo, ki opravlja takšno funkcijo, enostavno nima ve� �asa za to, da bi se ukvarjal z vsebinskimi vprašanji, 
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ampak se ga dnevno zasipa z operativnimi malenkostmi, s katerimi je ho�eš-no�eš soo�en, �eprav to ni njegova 
odgovornost. 
 
META ROGLI� (DNEVNIK): Torej, �e ne bi sami odstopili, bi vi predlagali njihovo razrešitev oziroma ste jim to 
že dali vedeti, da bi jim druga�e predlagali njihovo razrešitev? Mislim, da je bil gospod Šinkovec prvotno 
predlagan za mesto državnega sekretarja v vašem kabinetu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Prvega vprašanja ne bi komentiral, na drugo sem pa že uvodoma 
odgovoril. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Morda samo še to za konec: ali vlada morda razmišlja – prometne nesre�e ste že 
omenili – tudi o zamenjavi gospoda Siro�i�a na DARS-u? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, ne bi špekuliral. Vedno, ko se za neko potezo ali pa zamenjavo 
odlo�imo, jo naredimo in potem tudi pojasnimo. Vse ostalo bi, recimo temu, prilivalo olje na ogenj špekulacij, ki 
nikomur ne koristijo, �e odgovorno opravlja svoje delo. 
 
VLADIMIR VODUŠEK (TV SLOVENIJA): So predvidene še kakšne druge spremembe? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mislim, da sem ravnokar odgovoril na to vprašanje. 
 
ALEŠ GAUBE (DNEVNIK): Še eno mednarodno-politi�no vprašanje: kako komentirate poro�anje Politike, da 
ste baje obljubili kosovskemu premieru Agimu Cekuju priznanje neodvisnosti s strani Slovenije - v kolikor ne 
boste med slovenskim predsedovanjem dosegli enotnosti glede evropskega stališ�a za priznanje neodvisnosti 
Kosova - in s tem povezane izjave svetovalca srbskega premiera Aleksandra Simi�a, ki ugotavlja, da podpora 
Slovenije za neodvisnost Kosova ogroža slovensko-srbske odnose? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Stališ�e do tega je v Sloveniji že dolgo �asa enako. Mi si prizadevamo, 
da do te rešitve pride – do rešitve vprašanja bodo�ega statusa Kosova pride v realnem �asu in da do te rešitve 
pride ob �im višji stopnji soglasja vseh vpletenih strani. Glede na realnost, ki je pred nami, ko je skoraj 
nemogo�e pri�akovati neko soglasno rešitev, pa je podredno temu prva prioriteta Slovenije, da Evropska unija - 
kateri bo Slovenija v naslednjem letu, v prvi polovici leta, predsedovala - do tega vprašanja zavzame enotno 
stališ�e. To, kar sem jaz dejal, je to, da se bo Slovenija trudila za to, da bo Evropska unija enotna na tem 
vprašanju in da ne bo prihajalo do razli�nih ravnanj posami�nih držav �lanic, kar bi to enotnost ogrozilo. 
 
DENIS SARKI� (VEST): Mene pa zanima ali drži zgodba zapisana v tedniku MAG, ki to zgodbo o incidentih v 
Piranskem zalivu in vso to zgodbo o prisluhih malo spet obra�a v drugo smer? Podvprašanje pa: kako 
komentirate odgovor na vprašanje gospoda Ropa, da je vprašanje o teh vprašanjih vprašanje za milijon 
dolarjev? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, mislim, da smo doslej v raznih komentarjih pa tudi v stališ�u, ki 
ga je v�eraj dal moj kabinet na enako vprašanje na to že odgovorili. Konkreten odgovor lahko razberete tudi iz 
tožbe, ki je bila v�eraj vložena. 
 
ILINKA TODOROVSKI (FINANCE): Kako komentirate v�erajšnjo oceno Evropske komisije povezano z 
dogovarjanjem med Hrvaško in Slovenijo o arbitru in v zvezi z ekološko-ribolovno cono? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne vem, �e tukaj kaj novega v teh stališ�ih? 
 
ILINKA TODOROVSKI (FINANCE): Gre za napoved, da utegne imeti Hrvaška težave, �e bi uveljavila ERC s 
1.1.2008? 
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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, Hrvaška je skupaj z Slovenijo, Italijo in predstavnikom Evropske 
komisije sopodpisala zapisnik, v katerem so se vse te štiri strani dogovorile o dolo�eni rešitvi. Glede na to, da je 
bil to dogovor, usklajen dogovor, je jasno, da ga je možno spreminjati samo ob soglasju. To stališ�e Evropska 
komisija zastopa vse od junija leta 2004 in tudi Slovenija je na enakem stališ�u. 
 
GREGOR TREBUŠAK (KANAL A): Kako vlada oziroma vi komentirate pisanje novinarja Zgage, ki omenja, da 
vlada omejuje svobodo medijev? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Prvi� slišim z takšno pisanje. Osebno, �e sem malo ironi�en, pa mislim, 
da je stanje še slabše. Vlada kontrolira vse medije in tem medijem naro�a naj pišejo o tem kako vlada kontrolira 
vse medije. 
 
DENIS SARKI� (VEST): Ali zakon oziroma predlog zakona o visokem šolstvu ostaja ne glede na to, da se bo 
zamenjal minister? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA:  S tem, ko se je zgodilo, kar sem prej najavil oziroma komentiral, se ne 
spreminja nobene vsebinske opredelitve te vlade, ker so te zapisane v koalicijski pogodbi in v normativnih 
dokumentih vlade, v Strategiji razvoja Slovenije. Gre izklju�no za delno kadrovsko rekonstrukcijo vlade. Seveda 
pa bo vsak, ki bo prišel na to mesto, najbrž ponovno ocenil, kateri od teh ciljev, ki si jih je njegov predhodnik 
zadal, v tem �asu, ki je na razpolago, so še 100% uresni�ljivi ali ne. Tukaj dopuš�am možnost kakšnih korekcij, 
vendar ne v vsebinskem smislu in ne na to�kah, ki predstavljajo klju�ne programske usmeritve te vlade. 
 
BARBARA HO�EVAR (DELO): Zakaj je bil gospod Šinkovec zamenjan? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: V tem letu je prišlo do pomembnih premikov, do razjasnitev številnih 
nejasnih stvari v agenciji. Na nek na�in je prva faza neke prenove te agencije za nami. V tem �asu so nastopile 
tudi druge prioritete. Ena od teh prioritet je zagotovo dodatno kadrovsko ekipiranje na vladni ravni, ko gre za 
priprave in samo predsedovanje Evropski uniji in to je pa� bistveni razlog za takšno rešitev. 
 
BARBARA HO�EVAR (DELO): Ste bili z njegovim delom zadovoljni? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA V tem �asu da. 
 
ZOREN POTI� (VE�ER): Kdaj je predviden koalicijski sestanek, na katerem naj bi se dogovorili o novih 
ministrskih imenih? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Jaz pri�akujem predloge v naslednjih dneh oziroma pri�akujem 
sodelovanje pri tem postopku tako kot sem prej dejal. Mislim, da bo do predlogov in pa do izpeljave vseh 
formalnih postopkov v okviru poslovniških rokov prišlo v �asu, ki sem ga prej omenil – se pravi, v naslednjih 
desetih dneh. Hvala lepa. 
 


